外國移民業務機構分公司換發註冊登記證申請書
Application Form for Renewing Registration Certificate for the Branch Company of Foreign Immigration Business Organizations
受文者：內政部移民署

      To: National Immigration Agency, Ministry of the Interior

主　旨：本分公司已向經濟部辦妥外國分公司變更認許、登記，請准予換發移民業務機

          構分公司註冊登記證。

 Subject: The company has completed the procedures of change and registration of the branch 
          company regulated by MOEA, please approve the renewal of the registration certificate 
          of the branch company of foreign immigration business organizations.

說　明：檢附本分公司換發移民業務機構註冊登記證之文件：

Explanation: Documents attached for renewing registration certificate are as follows:

· 1.繳回原領移民業務機構註冊登記證。

· 1. Hand in the original registration certificate of immigration business.

· 2.經濟部外國分公司認許、登記證明文件一份。

· 2. One piece of MOEA’s approval and registration certificate of the foreign branch company.

· 3.經濟部外國公司認許事項變更表、外國公司分公司變更登記表影本各一份。

· 3. One copy of MOEA’s approval certificate for changing registration and one copy of the changing registration form of the branch of the foreign company.

· 4.繳納換發註冊登記證費新臺幣壹仟元正之郵政匯票一份（請註明受款人：內政部移民署）。

· 4. One piece of NT＄1,000 money order paid for renewing registration certificate. (Please note the receiver: The National Immigration Agency)
· 5.營業範圍增加與投資移民有關之移民基金諮詢、仲介業務者，繳納增加營業資金千分之一許可證照規費之郵政匯票一份（請註明受款人：內政部移民署）。
· 5. Those foreign companies, whose business scope expanded to handle businesses such as consultation of immigration funds, or brokerage services related to investment immigrant, shall submit one piece of money order of one-thousandth of increased business capital paid for stipulated fees for permit. (Please note the receiver: The National Immigration Agency)
分 公 司 名 稱：
Name of the company:
經 理 人：
Manager:                        　                          （蓋印鑑章）
                                                         (Conpany’s signature seal)

地　　　　　址：
Address of the company:

中　 華　民 　國　　　　  　年  　　　　　月　  　　　　日
                               Day               Month            Year

